
KONEC VEŘEJNÝCH ZABÍJA ČEK

Dne 12.ledna 2012 vyšel článek, ve kterém je pojednáváno o zákazu veřejných zabíjaček. Zákon
povoluje již jenom domácí zabíjačky a to ještě jenom s tím, že musít,e jako majitel prasete požádat
veterinární zprávu o povolení. Když nepožádáte, hrozí Vám 10 000,- Kč pokuty. Když Vám ho
nevydají, tak musíte nechat prase uhynout stářím, nebo ho zabít na černo, tak jako za války. Jenom s
tím rozdílem, že za války by Vás to stálo život, nebo pobyt v koncentráku a nyní zaplatíte pokutu. A
to není vše. Pokud doma zabijete prase, tak ještě počítejte s tím, že si zavoláte kafilérku a ta Vám za
příslušný poplatek odveze vnitřnosti, které nespotřebujete na výrobu pochoutek. Takže zapomeňte
na rozvěšování pupku z prasete na strom, kde ho doposud přivítali jako příjemné zpestření zimní
stravy ptáčci. Zapomeňte na to, že jste zbytky hodili na hnůj, kde si na nich pochutnaly slepice. To
vše je pryč.
Komu můžou vadit veřejné zabíjačky Vždyť  domácí zabíjačky  již pomalu vymizely(po zásahu
nového zákona asi zmizí úplně). Lidé si alespoň pochutnají na specialitkách, které vždy k Čechám
patřily. Navíc mají jistotu, že si pochutnávají na kvalitních produktech a nemusí se krmit různými
náhražkami plných éček, zbytků a vody. To je asi zdravější a chutnější. Všude na světě se pyšní
specialitami, které umí vyrobit a nabídnout. My ne. My vše dobré zakážeme, tak jako již několik let
platící zákon, který zakazuje prodávat v restauracích svíčkovou a guláš druhý den. Každý průměrný
člověk ví, že guláš a svíčková je nejlepší druhý den. To pomíjím zákaz vydávání hotových jídel po
patnácté hodině. Potom jsme nuceni jíst různé minutky nebo hamburgr a všelijaký podobný sajrajt,
který je kdoví z čeho vyroben, nehledě na to, že tato jídla nejsou vůbec zdravá. 
Připadá mně, že takové zákony můžou vydávat jenom absolutně neznalí hlupáci, vegetariáni nebo
lidé, kteří neví, co by již roupama dělali. Je to jenom jeden z dalších hloupých zákonů,který bude
obcházen, jak jen to půjde. Zákon, který vůbec nic neřeší, jenom přitěžuje obyčejným lidem život.
Co komu je do toho, že si chci zabít prase? To za chvilku budeme hlásit i že si budeme dělat v
neděli slepičí polévku a polovinu vajec poneseme na úřad. 
Na závěr bych chtěl dodat, že jsem velice hrdý a vděčný zato, že jsem se narodil právě v České
republice a nikdy bych neměnil. Mám však obavy, že za pár let budeme muset změnit jméno  Česká
republika na republika Kocourkov. Aby se to nestalo stačí používat obyčejný selský rozum.
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